

乙巳年文武廟秋祭大典綵排 Rehearsal for Autumn Sacrificial Rites 2025

乙巳年秋祭大典綵排儀式假上環文武廟順利完成，主祭者東華三院甲辰年主席何世柱大紫荊勳賢GBS太平紳士及贊禮者戊辰年主席余嘯天BBS太平紳士到場綵排。

The Rehearsal for the Autumn Sacrificial Rites 2025 was successfully held at Man Mo Temple in Sheung Wan. Mr. HO Sai Chu, GBM, GBS, JP, Chairman 1964/1965, and Mr. YU Shiu Tin, Paul, BBS, JP, Chairman 1988/1989, attended the rehearsal, and served as the Chief Celebrant and Master of Ceremonies.



本院甲辰年主席何世柱大紫荊勳賢GBS太平紳士（左四）、戊辰年主席余嘯天BBS太平紳士（右三）、乙巳年主席何猷啟先生（左三）及行政總監蘇祐安先生（右一）於乙巳年秋祭大典綵排後合照。
Mr. HO Sai Chu, GBM, GBS, JP (left 4), Chairman 1964/1965, Mr. YU Shiu Tin, Paul, BBS, JP (right 3), Chairman 1988/1989, Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 3), the Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (right 1), Chief Executive of TWGHs, posed for a group photo after the rehearsal for Autumn Sacrificial Rites 2025.



本院主席何猷啟先生為文武二帝敬奉分靈神袍綵帶。
Mr. HO Yau Kai, Orlando, the Chairman, placed the gowns on Emperor Man and Emperor Mo.



活動消息 14.9 LATEST NEWS 東華三院挑戰盃 TWGHs Challenge Cup

東華三院挑戰盃假沙田馬場圓滿舉行，延續本院自1994年以來舉辦賽馬盃賽的傳統。董事局成員、歷屆主席、總理及一眾嘉賓到場支持，更一同慶祝東華三院155周年誌慶。

TWGHs Challenge Cup was successfully held at Shatin Racecourse, continuing TWGHs' tradition of hosting an annual horse racing cup event since 1994. Board Members, former Chairmen, Directors, and guests attended to show their support and to celebrate TWGHs 155th Anniversary.

本院主席何猷啟先生（前排右四）頒發冠軍獎盃予巴度（前排左一）策騎的「有你有我」及其馬主，並與董事局成員及嘉賓合照。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, right 4), the Chairman, presented the championship trophy to "Same To You" jockeyed by Alexis BADEL (front row, left 1), and its owner, and took a photo with Board Members and guests.

東保一家聯歡晚宴 TWGHs x Po Leung Kuk (PLK) Joint Dinner

東華三院董事局與保良局董事會舉行聯歡晚宴。兩機構的董事局成員就本港慈善、醫療、社會服務、教育及歷史文化保育發展互相交流，增進友好合作關係。

A joint dinner was held by Board of Directors of TWGHs and of PLK. During the occasion, the board members of both organisations exchanged views on the development of charitable causes, medical, social services, education, and the conservation of historical and cultural heritage in Hong Kong, while strengthening their cordial relations and fostering a spirit of cooperation.



本院主席何猷啟先生（第一排左四）及本院董事局成員與保良局主席李何芷韻太平紳士（第一排右四）及保良局董事會成員合照。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (first row, left 4), the Chairman, alongside other Board Members posed for a group photo with Mrs. Amanda T W Lee, JP (first row, right 4), Chairman of PLK, and other members of the PLK Board.



灼見名家傳媒董事會主席潘榮昌博士SBS（右二）、社長及行政總裁文灼非先生（左一）、香港恒生大學ESG研究中心主任鄭子云教授（右一）頒授獎項予本院主席何猷啟先生（左二）。
Dr. POON Sun Cheong, Patrick, SBS (right 2), the Board Chairman of Master Insight, Mr. MAN Cheuk Fei (left 1), Publisher and Chief Executive Officer of Master Insight and Prof. Louis CHENG (right 1), and Director of Research Centre for ESG at the Hang Seng University of Hong Kong, presented the awards to Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 2), the Chairman of TWGHs.

東華三院榮獲灼見名家及香港恒生大學頒發ESG兩項大獎 TWGHs Received 2 ESG Awards from Master Insight and Hang Seng University of Hong Kong

東華三院於「灼見名家x香港恒生大學ESG大獎2025」中獲頒非上市公司組別的「ESG領導管治獎」及「ESG卓越表現獎」兩個獎項，充分體現東華三院在環境、社會及管治方面的努力和成果。

In recognition of the Group's outstanding contributions and achievements in Environmental, Social, and Governance (ESG), TWGHs was honoured with the "ESG Board Leadership Award" and the "ESG Excellent Performance Award" in the non-listed organisation category at the "MI x HSUHK ESG Award 2025".